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عطايي بزرگمرد واليبال
بعيد مي دون��م چهره تر از بهروز عطايي براي اي��ن هفته پيدا كنيم. 
مردي كه با يه تيم جوون به جنگ غول هاي ليگ ملت هاي واليبال 
رفت و تا آخرين لحظه نه خودش نااميد ش��د و نه گذاشت نااميدي 
به دل بچه هايش راه پيدا كنه. بهروز خ��ان عطايي تو يكي دو هفته 
قبل كاري كرد كه باز ه��م به ايراني بودن خودم��ون افتخار كنيم. 
آدمي كه ميگه: »من درآمدم از تيم باشگاهيم كافيه! تيم ملي براي 
من داستان جداگانه ای داره و نگاه مالي به تيم ملي ندارم.«  اي درد 
 و بلات بخوره تو سر اونايي كه پول بيت المال رو ميلياردي ميگيرن 

و سيرموني ندارن. 

  حسن عباسي ميگه: 
فوتباليست مفت خوره پس شهيد نميشه تازه خانوماشونم بد 

حجابن.
  :  باشه تو اول و آخر خوباي روزگار 
فقط يه س��ؤال داريم با اين هم��ه ادعا تو چرا 
شهيد نش��دي. فوتباليس��ت كه نبودي پس 
چطور شهيد نش��دي، ما كه با چرتكه خودت 
هرجور حساب مي كنيم با اين همه ادعا بايد تا 
الان ش��هيد مي ش��دي. حالا چطور نشدي و 
كارت رس��يده گي��ردادن ب��ه زن ه��اي 

فوتباليست ها، نمي دونيم. 

  ساپينتو سرمربي استقلال ميگه: 
خوشحالم در حال شناخت تيم هستم

  :  خوشحالي؟ مرد حسابي تيم اول 
ايران رو تحويل گرفتي، بعد ول كردي به امون 
خدا رفتي عشق و حال، حالا برگشتي ميگي در 
حال ش��ناخت تيم هس��تم؟ آقاجون فرهاد 
مجيدي خون دل خورد تا اين تيم قهرمان شد، 
حالا افتاده دست تو يه ماه مونده به شروع ليگ 
تازه در حال ش��ناختن تيم هستي، خدا بخير 

بگذرونه. 

  شاهرخ بياني ميگه : 
متأسفم بازيكنان درباره سرمربي تيم ملي تصميم مي گيرن

  :  ش��اهرخ خان كج��اي كاري؟ 
گذش��ت اون دوره اي ك��ه ش��ماها بودي��د و 
بزرگ تري تو فوتبال معنا داشت. گذشت اون 
زماني كه شما، نامجو و جواد زرينچه با اينكه 
گنده هاي استقلال بوديد، اما تو تيم ملي جلوي 
علي پروين فقط يك كلم��ه مي گفتيد، اونم 
چش��م ب��ود. ش��اهرخ خ��ان كاش فوتب��ال 

برمي گشت به همون فوتبال دهه هاي شما. 

  فت�ح الله زاده و عزيز محمدي براي انتخابات فدراس�يون 
فوتبال ثبت نام كردن

  :   اي روتونو بريم كه به سنگ پاي 
قزوين گفته ب��رو كنار ما هس��تيم، اين همه 
بدبختي كه فوتب��ال داره مي كش��ه از وجود 
آدمايي مثل شماس، اما نمي دونيم كي قراره 
دست از سر فوتبال برداريد و بريد يه كنار اين 
س��ال هاي آخر عمرت��ون رو بگذرونيد، بلكه 
فوتبال يه نفس راحت بكشه. عكس فتح الله زاده 

رو به نمايندگي از همتون كار كرديم بقيه ناراحت نشن. 

ميراسماعيلي و رفع تعليق جودو
مدير اين هفته ورزش كشور كس��ي نيست جز آرش ميراسماعيلي، 
رئيس فدراس��يون جودو كه بازم مدعي ش��ده، تمام تعليق ها جودو 
برداش��ته ش��ده و ديگه هيچ مانعي براي حضور ج��ودو كاران ايران 
در رقابت هاي بين الملل��ي وجود نداره، فقط جناب ميراس��ماعيلي 
اميدواريم كه اين دفعه مثل دفعه هاي قبل نش��ه كه اگه بش��ه اون 
وقت بايد يه فكر ديگه اي هم به حال روز خ��ودت بكني هم به حال 
روز جودو كه ظاهراً قرار نيس��ت ي��ه روز خوش به خ��ودش ببينه. 
 از ما گفتن بود حالا ش��ما مي خواي بش��نو مي خواي مثل هميش��ه 

گوشاتو بگير. 

  شيوا نوروزي
واليباليست هاي كشورمان مرد روزهاي سخت هستند. حالا 
كه مقتدرانه و ب�دون اما و اگر به جمع هش�ت تيم برتر جهان 
صعود كرده ايم، با افتخار مي توان از غيرت، سخت كوشي و باور 
به موفقيت تيم ملي  واليبال گفت؛ تيمي كه با تصميم جسورانه 
بهروز عطايي كاملًا جوان شد و نتيجه اعتماد به اين جوانان هم 
چيزي نبود جز صعود به مرحله نهاي�ي ليگ ملت هاي 2022. 
روزي كه چهارمي��ن دوره اين رقابت ها آغاز ش��د، خيلي ها تصور 
نمي كردند تيمي با ميانگين س��ني 25س��ال و در اختيار داشتن 
بازيكنانی كم تجربه يا حتي بي تجربه بتواند مقابل مدعيان اصلي 
قدعلم كند. اين نوع تفكر به ويژه بعد از پايان بازي هاي هفته اول به 
اوج رسيد و برخي ها با پيش كشيدن بحث خلأ سرمربي خارجي، 
نسبت به نتايج بازي هاي باقيمانده ابراز نگراني كردند، با اين حال 
با حساس شدن رقابت ها، جنگندگي، اتحاد و انگيزه ملي پوشان ما 
دوچندان شد، گويا تيم يكدست و متحد واليبال عهد بسته بودند 
تا قطعي نش��دن صعود، ش��ادكردن دل مردم و جواب كوبنده به 

منتقدان نااميد نشوند. 
  غيرممكن معني ندارد

ثبت هفت برد و پنج شكست حكم حضور ايران در مرحله حذفي 
ليگ  ملت ها را امضا ك��رد. ديدارهاي هفته آخ��ر ايران در مرحله 
اول ليگ ملت ها در گدانسك لهس��تان برگزار شد، شهري كه در 
آن خاطرات خوش��ي براي واليب��ال ايران رقم خ��ورد. با توجه به 
عملكرد تيم  ملي در بازي هاي قبلي، عطايي و ش��اگردانش خوب 
مي دانس��تند در چهار بازي آخر بايد فقط به پيروزي فكر كنند و 
اولين اشتباه شان شايد آخرين اشتبا ه شان در ليگ ملت ها باشد. 
به همين خاطر كادرفني با ريكاوري خوب، تشريح شرايط سخت 
صعود و بالابردن روحيه و انگيزه، تيمي آماده، س��رحال و تش��نه 
پيروزي راهي گدانس��ك كرد. درس��ت در وضعيتي كه برخي ها 
شانس��ي براي تيم ملي قائل نبودند، برد شيرين و روحيه بخش 3 
بر 2 مقابل لهستان به ارمغان آمد. تيم ميزبان حتي در خواب هم 
نمي ديد در اولين بازي خانگي مقابل جوانان ايران به زانو در بيايد. 
در گام دوم اگرچه نتيجه را به ايتالياي قدرتمند واگذار كرديم، اما 
عملكرد خوب بلندقامتان را همه ديدند و تحس��ين كردند. برد 3 
بر صفر روز جمعه برابر اسلووني مسير صعود را هموارتر ساخت تا 
اينكه در گام آخر نوبت به صربس��تان رسيد؛ كولاكوويچ سرمربي 
س��ابق ايران خيال مي كرد واليبال ما را خيلي خوب مي شناسد، 
غافل از اينكه تيم عطايي توانايي غلبه بر هر تيمي را دارد. تحميل 
شكست قاطع 3 بر صفر به صربستان، عمليات غيرممكن صعود را 
ممكن ساخت. حالا همه دنيا حتي منتقدان جدي بهروز عطايي به 
افتخار واليبال ناب ايراني كلاه از سربرداشته و ايستاده تيم جوان 

كشورمان را تشويق مي كنند. 
كافي اس��ت به آمار بازي با صربس��تان نگاهي بيندازيد تا ببينيد 
اعتماد به جوانان جوياي نام چه س��ودي برايمان داش��ته است، 
كس��ب 48 امتياز از حمله، هفت امتياز سرويس و 14دفاع موفق 

روي تور تنها بخشي از عملكرد واليباليست هاي ما براي آچمزكردن 
صرب هاست. 

   صعود وطني
سپردن هدايت تيم ملي به كادر ايراني ريسك بزرگ داورزني رئيس 
فدراسيون بود، خوشبختانه همانطور كه انتظار داشتم، نتيجه اش 
سربلندي مربيان وطني شد. در سه دوره قبلي ليگ ملت ها هميشه 
سرمربيان مان خارجي بودند، در سال 2018 و 2019 با كولاكوويچ 
به ترتيب عناوين دهم و پنجم رقابت ها را كسب كرديم و در سال 
2021 نيز با هدايت آلكنو مقامي بهتر از دوازدهمي حاصل نشد. 
اين اولين صعود تيم ملي واليبال كشورمان به مرحله نهايي رقابت ها 
با س��رمربي ايراني اس��ت و تا همينجا نيز عملكرد تيم عطايي به 
مراتب بهتر از سال هاي 2018 و 2021 بوده است. مرحله نهايي 

چهارشنبه هفته  آينده در شهر بولونيا ايتاليا آغاز خواهد شد. 
   فشار انتقادات

بايد به آقاي سرمربي حق داد كه بعد از چند هفته سكوت بالاخره 
از منتقدان عجولش انتقاد ك��رد. بهروز عطايي با اينكه دل پري از 
برخي ها داش��ت، اما موفقيت تيمش را متعلق به مردم دانس��ت: 

»بازيكنانم 40 روز بسيار سخت را س��پري كردند. در ابتداي كار 
به نظر مي رس��يد عملكرد تيم خيلي عالي نيس��ت، اما رفته رفته 
وضعيت بهتر شد و ما از زير فشار انتقادات خارج شديم. خوشحالم 
باعث سربلندي ايران شديم. مسابقات خوبي را پشت سر گذاشتيم 
و مرحله به مرحله بهتر ش��ديم. در نهايت به گونه اي عمل كرديم 
كه توانس��تيم به مرحله نهايي صعود كنيم. اين نتيجه را به مردم 
خوب ايران و بازيكنان تيم تبريك مي گويم و از اينكه اين مردم را 
خوشحال كرديم، خرس��ندم و به اين تيم مي بالم. اعتقاد دارم كه 
پيشرفت محدوديتي ندارد و هميشه مي توان بهتر شد.« عطايي در 
ادامه از عملكرد تيم صربستان تعريف كرد: »موضوع مهم اين است 
كه ما تيم قدرتمند صربستان را شكست داديم. كادر اين تيم حدود 
سه سال كادر فني تيم ايران بود و براي ما قابل احترام بودند. سعي 
كرديم در رقابت نزديك و سخت از منافع واليبال ايران دفاع كنيم 

و نتيجه را به نفع تيم كشورمان رقم بزنيم.«
ايگور كولاكوويچ سرمربي صربس��تان هم به قدرت واليبال ايران 
اعتراف كرد: »اميدوارم تيم ايران را در فينال اين رقابت ها ببينم. 
ايراني ها به ما نشان دادند كه تا آخرين امتياز مبارزه مي كنند. وقتي 

بازيكنان جوان به اين شكل بازي مي كنند به آنها افتخار مي كنم. 
از عملكرد آنها سورپرايز نشدم، چراكه مي دانستم بازيكنان جوان 
ايران در رده هاي پايه قهرمان جهان شدند و در اين تورنمنت اين 

فرصت را پيدا كردند كه توانايي هاي خود را اثبات كنند.«
  امان از دشمنان داخلي

كاپيتان ميلاد عبادي پور هم ضمن اشاره به عملكرد خوب تيم ملي، 
منتقدان داخلي را »دشمنان داخلي« ناميد: »از مردم عزيز ايران 
كه در برد و باخت ها پش��ت تيم ايران را خالي نكردند، ممنونم. از 
ابتدا هم كاري به منتقدان مغرض واليبال نداشتيم و دشمن را در 
بيرون از اي��ران مي ديديم، در حالي كه دش��من داخل ايران بود. 
حتي اگر الان قهرمان المپيك هم مي ش��ديم باز همين منتقدان 
مي گفتند اين اتفاق شانسي بود. با اين افراد كاري نداريم، همانطور 
كه در گذشته هم با اين نقدها كاري نداشتيم. مسلماً براي پيروزي 
به مرحله نهايي خواهيم رفت و همان اول هم مي دانستيم كه براي 
كسب تجربه وارد اين مسابقات شديم. نبايد با بردهاي اخير انتظار 
بيش از حد از تيم داش��ته باش��يم. تاكنون خوب پيش رفته ايم و 
اميدوارم اين اتفاقات خوب براي تيم و مردم ايران ادامه دار باشد.«

در اولين حضور خود در يك تورنمت رسمي و بين المللي 
تبديل به ستاره شد. صحبت از امين اسماعيل نژاد است؛ 
هم��ان بازيكني كه وقتي در س��ت پنجم ب��ازي مقابل 
لهس��تان و در امتياز دو پشت خط سرويس قرار گرفت، 
بلايي سر لهستان مغرور آورد كه ممكن نيست تا سال ها 
يادشان برود. سالن گراندآره نا بعد از آن شب با ستاره اي 
روبه رو ش��د كه خط دفاع هيچ حريفي در مقابلش توان 
ايستادگي نداشت. اس��ماعيل نژاد چه در سرويس و چه 
در خط آتش و نواختن اسپك نشان داد كه ايران با وجود 
آتش باري چ��ون او در مقابل هيچ حريف��ي كم نخواهد 
آورد. اسماعيل نژاد به عنوان امتيازآورترين بازيكن ايران 
در هفته س��وم رقابت ها چش��م ها را به خود خيره كرد. 
آبشارهاي مرگبار 120كيلومتري او حالا بيشتر از قبل 
معرفش هس��تند و حريفان ايران در مرحله بعد خوب 
مي دانند كه با وجود ستاره اي چون امين اسماعيل نژاد 
با ايران هفته ابتدايي ليگ ملت ها تفاوت فاحشي دارد. 
اي��ران در دور دوم با س��تاره هايش حرف ه��اي زيادي 
 براي گفتن خواهد داش��ت. ايتاليا منتظر اسماعيل نژاد 

و رفقا باشد. 

تنها بازمانده تيم قبلي واليبال ايران، تيمي كه با آن خاطرات 
خوبي داش��تيم و حالا تقريب��اً تمام نفرات آن جايش��ان را به 
جوان ها داده اند، در اين ميان يك نفر ماند تا تيم ملي خالي از 
تجربه نباشد؛ كاپيتان تيم ملي واليبال ايران، ميلاد عبادي پور 
ماند تا در لي��گ ملت هاي واليب��ال تبديل ب��ه اصلي ترين و 
كارآمدترين مه��ره بهروز عطايي براي صع��ود بزرگ ايران به 
مرحله بعدي مسابقات شود. غيرت و تعصب مثال زدني ميلاد 
هر چه از مس��ابقات گذش��ت و به روزهاي حساس رسيديم، 
بيشتر و بيشتر به كار تيم آمد و اجازه نداد كه شاگردان عطايي 
در زمين س��ردرگم بمانند. جداي از اينها حضور مؤثر در خط 
حمله، دفاع روي تور و سرويس هاي هدف دار از ميلاد كاپيتاني 
ساخت كه حالا مي توان حتي او را با سعيد معروف مقايسه كرد. 
ميلاد در روزهايي عصاي دست تيم ملي شد كه خيلي ها حتي 
در داخل هم تصور مي كردند، واليبال ايران تمام شده است، اما 
درخشش كاپيتان در كنار ستاره هاي جوان تيم ملي كاري كرد 
كه واليبال ايران با تركيبي صددرصد ايراني در راه افتخارآفريني 

در ليگ ملت هاي واليبال گام بر دارد. 

  دنيا حيدري 
تأكيد رئيس كميته بين المللي المپيك به برگزاري انتخابات 
فدارسيون ژيمناستيك هم نتوانست سر و ساماني به اوضاع 
اين رشته بدهد. در سفر اخير وزير ورزش و رئيس كميته ملي 
المپيك به لوزان، باخ تأكيد كرد كه هيچ گونه مشكلي براي 
برگزاري انتخابات فدراسيون ژيمناستيك نيست. با اين وجود 
هنوز تصميمي براي مشخص شدن تكليف صندلي رياست اين 
فدراسيون و برگزاري انتخابات آن گرفته نشده است. تعللي 
كه گفته مي شود به دليل تكاپوي آقايان براي مهندسي كردن 
انتخابات اس��ت. ش��ايعاتي كه برخي اتفاق��ات نظير صدور 
كارت هاي درجه يك مربيگري آن هم بدون برگزاري كلاس ها 
و دوره هاي تخصصي به آن دامن زده اس��ت، چراكه افراد با 
داشتن اين كارت ها مي توانند در مجمع حضور داشته باشند و 
به همين دليل هيئت هاي استاني در تلاش براي گرفتن چنين 
كارت هايی هستند؛ كار ت هايي كه صدور آن بدون برگزاري 
دوره هاي تخصصي بي ش��ك ضربه اي هولناك به اين رشته 
ورزشي است كه در آينده نه چندان دور گريبان ژيمناستيك 
را خواهد گرفت، اما اين تنها ت��لاش آقايان براي مهياكردن 
شرايط جهت نش��اندن احمدی، سرپرس��ت فعلي در رأس 
فدراسيون ژيمناستيك نيست و عدم اعلام نتيجه انتخابات 

كميسيون هاي اين رشته نيز از ديگر تلاش هاي آقايان براي 
مهندسي انتخابات ژيمناستيك است. 

آيين نامه كميسيون هاي ژيمناستيك بهمن سال گذشته 
بود كه تصويب شد تا برگزاري انتخابات كميسيون ها بدون 
هيچ مشكلي انجام شود. با اين وجود برگزاري اين انتخابات به 
دليل آنكه تأييد صلاحيت ها باب ميل برخي نبود، سه مرتبه 
به تعويق افتاد تا سرانجام چهارم تيرماه با همان نفرات تأييد 
شده قبلي برگزار شود، اين در حالي است كه با گذشت بيش 
از دو هفته از برگزاري اين انتخابات هنوز نتيجه آن اعلام نشده 
و در پيگيري ها فدراس��يون توپ را به زمين وزارت ورزش و 
وزارت ورزش آن را به زمين فدراسيون مي اندازد؛ مسئله اي 

كه ابهامات بسياري را در پي داشته است. 
در چنين شرايطي حميداحمدی، سرپرست فدراسيون نيز 
درصدد آن اس��ت تا توجه ها را به خود جلب كرده و گامي به 
سوي موفقيت در انتخابات بردارد. سرپرست فدراسيون چندي 
پيش يك ميليارد تومان بابت بازسازي سالن شهيد شيرودي 
هزينه كرد و سعي در برگزاري افتتاحيه پر سروصدايي هم 
داشت. صد البته كه بازسازي سالن هاي ورزشي اتفاقي قابل 
تقدير است، اما نه وقتي سالن ژيمناستيك اروميه به دليل 
آتش سوزي سال گذشته تقريباً از دست رفته و رئيس هيئت 

اين استان هر روز خود با حضور در اين محل براي سرپا كردن 
آن تلاش مي كند. احمدي درحالي يك ميليارد تومان براي 
بازسازي سالن شهيد شيرودي هزينه مي كند كه اگر مسئله 
مهياكردن شرايط بهتر براي ژيمناستيك باشد، اين هزينه بايد 
صرف احياي سالن اروميه مي شد كه براي سرپا نگه داشتن آن 

از برخي سالن هاي تهران يكي دو وسيله به آن انتقال دادند. 
وضعيت ژيمناستيك خوب نيست، نه فقط چون برگزاري 
انتخابات آن همچنان در هاله اي از ابهام قرار دارد، بلكه از آن 
جهت كه تلاش ها براي مهندسي اين انتخابات مي تواند كار 
را در آينده اي نه چندان دور به جاهاي باريك بكشاند. صدور 
كارت هاي درجه يك مربيگري براي افرادي كه دوره  هاي لازم 
را پشت سر نگذاشته اند و عدم رسيدگي به سالن هايي كه نياز 
دارند، هزينه كردن براي سالن هايي چون شهيد شيرودي تنها 
براي ديده شدن سرپرست بي شك نمي تواند اقدامي سودمند 
جهت ارتفاق و پيش��رفت ژيمناستيك باش��د. رشته اي كه 
استعدادهاي بسيار و پتانسيل خوبي براي دستيابي به موفقيت 
دارد، اما به شرط آنكه زمام امور آن به دست دلسوزان اين رشته 
بيفتد نه آنهايي كه تنها در پي دستيابي به قدرت هستند و 
براي رسيدن به آن از هيچ كوششي فروگذار نيستند. حتي اگر 

اقداماتشان آينده اين رشته را به مخاطره بيندازد.
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از تلاش براي مهندسي انتخابات تا آينده مبهم و غبار آلود

در ژيمناستيك چه خبر است؟


